
 Zápis OsV Kutná Hora – Šipší č.: 1/23 

OsV: Osadní výbor Šipší (dále: ,,OsV“) 

Datum:   27.02.2023 v 18:00 hod. 

Přítomni: 
 
 
Zapsal: 
Omluvili se: 
Neomluveni: 

Předseda: Šárka Zmeková; 

Členové: Zdenka Balšánková, Jan Lenk, Petr Kalenda, Ondřej Skřivan, Martin Suchánek, 
Miroslav Götz, Karel Ptáček, Radek Toman 
Šárka Zmeková; 
Jan Harsa, Shyamoli Hájková  
x 

Člen RM, ZM: Kateřina Špalková 

Příští jednání: 27.03.2023 v 18 hod, ZŠ Jana Palacha divadlo 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 

 

Paní místostarostka všechny uvítala a seznámila s programem: 

 

o podepsání jmenovacích listin,  

o volba předsedy, 

o představení investičního záměru OC Pasáž jeho investorem a architekty, 

o diskuse. 

 

Nově projednáno: 

o Bývalý předseda OsV Martin Suchánek navrhl na předsedkyni Šárku Zmekovou, která získala 
jednomyslnou podporu přítomných členů výboru. OsV tímto žádá Zastupitelstvo města Kutná Hora 
o zvolení Šárky Zmekové předsedkyní Osadního výboru Šipší na jednání ZM dne 14.3.2023. 

o OC Pasáž: investor chce mít do roka stavební povolení, s městem jednají, město by mělo pohlídat 
parkování po dobu stavby, po dostavění, aby podnikatelé v nové pasáži nezabírali stávající parkovací 
místa. Zabezpečení nepřetížení el. sítí.  

o Projednání zrušení 10 000kč příspěvku pro OSV, nově možnost fyz. osob dopředu žádat o malé granty 
na kulturní akce. Zodpovědná osoba by na sebe musela vzít všechna rizika, odpovědnost a daňové 
zatížení. Návrh vedení města se setkal s kritikou. Martin Suchánek podá alternativní návrh financování 
OsV, včetně definovaných pravidel. 

o V projektu Panuj Hoře zažádáno o financování oplocení hřiště v Opletalově ulici. 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM, MÚ: 

 

o Likvidace uschlé vrby na pěší zóně vedle Dolní ulice, oznámeno už na podzim 2022, viz foto, dále 

likvidace uschlých smrků nad parkovištěm u ul. Jana Palacha. 

o Podán návrh jiného financování akcí OSV, včetně definovaných pravidel, spolu s ostatními aktivními 
OSV. 

o Žádost o navrácení lavičky u lékárny pod lípou. 
o Oprava děr v novém chodníku od města nebo majitele domu roh Lučanské a Havířské stezky, dále viz 

foto a díry vzniklé při skládání stavebního materiálu. 
o Co je to za městskou přípolož, kterou při zavádění T-Mobilu nechali stavebníci trčet ze země? Co se s ní 

bude dít dál? Viz foto. 
o Žádost o opravu trávníku rozježděného TS u MŠ Opletalova ul. viz foto. 
o Oprava vydroleného schodiště Opletalova 180, viz foto. 



Zápis zapsal/ověřil: Šárka Zmeková/Martin Suchánek 

 

 

 

 



 

 


